



DMX 512

18 LED



IP 65



### PWL 183 IP

Le PAR LED 18x3 W IP est un projecteur équipé de 18 LED RGB de 3 Watts. Les LED en RGB ont un potentiel quasiment infini de couleurs (1,6 millions de couleurs). La technologie LED permet d'obtenir des projecteurs qui ne chauffent pas sans émission d'UV. Avec le PAR LED 18x3 W IP on obtient donc une forte puissance avec une faible consommation. Ce projecteur se positionne sur tous les éclairages scéniques.

PAR LED 18x3 W IP is a RGB parcan system equipped with 18 RGB of 3 Watts LED. As any RGB LED system, there is no rainbow effect on the projected areas. It has the same dimensions as the PAR 64. The RGB LED system has 1,6 million colour effect possibilities. The LED technology prevents from an exceeding temperature of the units with no UV emissions. PAR LED 18x3W IP has a strong performance together with low power consumption. It is recommended for all stage lightings.

#### Technical Specifications PWL 183 IP

LED Total	18 x 3 W LED
Colours	RGB System
Beam angle	25°
Lens	Hi Quality
DMX	1, 2, 3 or 6 channels
Manual Mode	Sound activation/Pre-programmed functions
Consumption	65 Watts
IP Rate	IP 65
Dimensions (L x l x P)	365 x 300 x 335 mm
Weight	6,5 kg
Optional	Set of lenses 40°



### PWL 243 MW

Le MULTIPAR LED 24x3 W est un projecteur de type MULTIPAR équipé de 24 LED de 1 Watt en BLANC. La technologie LED permet d'obtenir des projecteurs qui ne chauffent pas sans émission d'UV le tout avec une consommation électrique extrêmement faible. Le MULTIPAR LED 24x3 W a été conçu pour l'éclairage de stand, de théâtre, de musée ou de salle de réception.

MULTIPAR LED 24x3 W is a projector equipped with 24 White 3 W LED. The LED technology prevents from an exceeding temperature of the units with no UV emissions and with a very low electrical consumption. This projector is recommended for lightings in exhibition stands, theatres, museums and reception halls.

#### Technical Specifications PWL 243 MW

LED total	24 x 3 W LED
Colours	16 LED 3000°K & 8 LED 6000°K
Beam Angle	25°
Lens	Hi Quality
Consumption	20 Watts
Dimensions (L x l x P)	280 x 220 x 305 mm
Weight	4,7 kg



Imported in the Benelux by Pro Audio Trade bvba